

《outlander美剧第七季播出日期，预告，你想知道都在这》

Season 7 of Outlander premieres on Starz. But a lot has happened since the series aired last summer. Not only did fans learn the expanded 16-episode new season will air in two parts, with Part 2 arriving in early 2024, but Starz also announced the series would end with a 10-episode Season 8.

Outlander第7季将在Starz首播。但自上一季播出以来，发生了很多事情。不仅粉丝们得知，扩展的16集新季将分成两部分播出，第二部分将在2024年初到来，而且Starz还宣布该剧将在第8季的10集大结局。



What that means for the story is not yet known. What we do know is that last season, the rumblings of battle could be heard in the distance as the American Colonies barreled toward revolution.

这对故事意味着什么目前还不得而知。我们所知道的是，上一季中，随着美国殖民地走向革命，战争已经在远处打响。

But when we last saw Claire (Caitriona Balfe) and Jamie (Sam Heughan), they had a more pressing matter on their hands. The murder of Malva Christie, the young woman who falsely claimed to be carrying Jamie's baby, had sent shockwaves through Fraser's Ridge — and provided Richard Brown and his Committee of Safety with enough

ammunition to arrest Claire for the crime.

但当我们最后一次看到克莱尔(凯特琳娜·巴尔夫饰)和杰米(山姆·海根饰)时，他们手头有更紧迫的事情。年轻的女孩玛尔瓦·克里斯蒂的谋杀案，她曾虚假声称怀有杰米的孩子，震动了弗雷泽山脊，并为理查德·布朗和他的安全委员会提供了足够的证据以逮捕克莱尔。

In route to Wilmington for her trial, Claire and Jamie are forcibly separated by Brown, who intends to ship Jamie back to Scotland — a plan thwarted by Young Ian (John Bell) and the Cherokee. With his freedom, Jamie headed off to save his wife from the noose.

在前往威明顿接受审判的途中，布朗强行将克莱尔和杰米分开，打算将杰米送回苏格兰，但计划被年轻的伊恩(约翰·贝尔饰)和切罗基族阻止了。杰米获得了自由，前往拯救他的妻子。

Season 6 of the series followed Outlander author Diana Gabaldon's book "A Breath of Snow and Ashes," but COVID delays in production forced the original 12-episode season to be scaled down to eight episodes and only half the book's events. Season 7's 16 episodes will make up the difference. The action will pick up where it left off with Jamie and Claire against the world and public opinion once more. But the threat of a murder charge might pale in comparison to the all-consuming revolution on the horizon.

该剧第6季遵循了Outlander作者戴安娜·加巴尔登的书《风雪荡尘烟》，但由于COVID导致制作延迟，最初的12集季被缩减为8集，只涵盖书中的一半内容。第7季的16集将弥补这一差距。剧情将从上季结束的地方继续，杰米和克莱尔再次面对全世界和公众的反对。但即将到来的革命威胁可能会使谋杀指控相形见绌。

What else is in the cards for Outlander Season 7? Here's everything we know about the upcoming two-part season.

Outlander第7季的其他内容?以下是我们所知道的一切关于即将到来的两部分季的内容。

Outlander Season 7 release date

Outlander第7季的播出日期

Outlander is on the move with its new season. The series will return on Friday, June 16 at 9/8c on Starz and all of Starz's streaming platforms. This is the first time in Outlander's run that it will air on Fridays, having been a Sunday mainstay since its third season. But if you can't wait until 9 p.m., the episodes will begin streaming early on the Starz app and Starz streaming add-ons at midnight PT on Fridays.

Outlander的新季就要来了。该剧将于6月16日星期五在Starz和所有Starz的流媒体平台上播出。这是Outlander首次在星期五播出，自第三季以来一直是星期日的主要时间段。但是如果你等不及到晚上9点，这些集数将在星期五的太平洋标准时间午夜之前开始在Starz应用程序和Starz流媒体附加组件上流媒体。

Outlander Season 7 trailers

Outlander第7季预告片

The full preview of the new season begins and ends with the same phrase — — "You'll come back to me, you always do."

新季的完整预览以同样的语句开始和结束：“你总会回到我身边。”

